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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Op 30 juni2020 heeft het college besloten om in te stemmen met het verplaatsen van zes
parkeerplaatsen (pashouders Prinsenhof) aan de Nieuwstraat naar zes parkeerplaatsen op het
parkeerterrein aan de Kloosterstraat, recht tegenover ondernemers en ingang Kloosterstede.

Eind juni 2021 heeft het College deze parkeerplaatsen gerealiseerd met onderstaande borden en

onttrokken aan de openbaarheid.

Vanuit bewoners en ondernemers bereiken ons berichten dat zij niet gelukkig zijn met de ontstane
situatie.

Aangegeven wordt dat er geen communicatie over het onttrekken van deze parkeerplaatsen met
bewoners van de Kloosterstraat heeft plaatsgevonden en vrezen ondernemers omzetverlies.
Daarnaast vragen de bewoners en ondernemers zich af wat het nut is om parkeerplaatsen voor
bezoekers Prinsenhof op bijna een halve kilometer lopen van het complex aan te leggen, terwijl

dichterbij het appartementencomplex Prinsenhof diverse andere parkeerlocaties geschikter lijken.

Onze fractie heeft hierover de navolgende vragen:

1. Hoe heeft communicatie over plaatsen van deze parkeerplaatsen t.b.v. pashouders Prinsenhof
met ondernemers, omwonenden en Basisschool Jeroen Bosch plaatsgevonden? Gaarne een
toelichting.

2. Waarom is er niet voor gekozen om deze parkeerplaatsen dichter bij het
appartementencomplex Prinsenhof te situeren, zoals plaatsing op parkeerterrein van
Bleijenberg, plaatsing in parkeergarage Nieuwstraat of parkeergarage Nieuwe Markt? Gaarne
een toelichting.

3. De fractie van de VLP kan zich voorstellen dat tijdens breng- en haaltijden van de basisschool
deze 6 parkeerplaatsen door ouders gebruikt worden om zoveel mogelijk parkeerproblematiek

en chaos te voorkomen. Erkent het College deze situatie en hoe gaat u hiermee om?

Alvast danken wij u voor beantwoording.

Namens de fractie van VLP,

Wilbert Brouwers en Evelien van der Star



Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. ln de openbare besluitenlijst is het collegebesluit van 30 juni 2020 over de verplaatsing van de
parkeerplaatsen'pashouder Prinsenhof' gepubliceerd.

2. ln de openbare parkeerstrook aan de Nieuwstraat (naast het politiebureau) waren zes
parkeerplaatsen specifiek gemarkeerd met het onderbord 'pashouder Prinsenhof'. Deze markering is

verplaatst naar een vergelijkbare situatie in de omgeving, namelijk zes openbare parkeerplaatsen aan

de Kloosterstraat (maaiveldparkeren).

3. Het is logisch dat het tijdens het halen en brengen van schoolgaande kinderen drukker is rondom

een basisschool. Zo ook op de parkeerterreinen van de Kloosterstraat en Stadserf. Het College is

daarvan op de hoogte. Parkeren is het laten stilstaan van een voertuig anders dan gedurende de tijd

die nodig is voor en gebruikt wordt tot het onmiddellijk in- of uitstappen van passagiers of voor het

onmiddellijk laden of lossen van goederen. Bij de school is er sprake van het in- of uit laten stappen

van kinderen. Parkeerbeheer heeft met de school afspraken gemaakt om op deze momenten onder
voon¡vaarden coulant om te gaan met handhaving. Tot op heden hebben wij geen signalen gekregen

dat er op de haal- en brengmomenten een tekort aan parkeerplaatsen is. Mocht er behoefte aan ziin

om de 6 parkeerplaatsen te gebruiken voor het direct in- en uit laten stappen van personen is dit
bespreekbaar.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


